

生效日：西元 2024 年 3 月 28 日  
Effective Date: March 28, 2024  
有效期间：12 個月  
Validity period: 12 months

## 宣告书 Statement

本产品 The Products :	
WONDERLITE® PC	EG-8420, EG-8430, PC-6201, PC-6600, PC-6600C, PC-6610, PC-6620, PC-6710, PC-6715VT, PC-681U, PC-616LS
WONDERLOY® PC Alloy	PC-540K, PC-545, PC-550K, PC-510, PC-540, PC-560K, PC-590K, PC-992, PC-540H

- 依镇江奇美化工有限公司(以下简称本公司)截至本声明书生效日止所知, 本公司特此声明自签署日起直接由本公司供应的上方所列产品(以下简称本产品), 未刻意添加附件一中所列之限用物质。  
To the current level of knowledge of Zhenjiang CHIMEI Chemical Co., Ltd. ("CHIMEI") as of the date hereof, CHIMEI hereby represents that the substances listed in the Appendix I are not intentionally added in the resins listed above which directly supplied by CHIMEI ("Products").
- 依本公司截至本声明书生效日止所知, 本公司特此声明本产品符合下列规范:  
To the current level of knowledge of CHIMEI as of the date hereof, CHIMEI hereby represents that the Products comply with the following regulations:
  - RoHS 指令 2011/65/EU 及其修订指令(EU)2015/863 ;  
Directives of RoHS 2011/65/EU and its amendment (EU) 2015/863;
  - TCO 认证第九代之重金属(Heavy metals)(7.1)、非卤素物质(Non-halogenated substances)(7.3)、塑化剂(7.4)之相应规定。  
the corresponding mandate of Heavy metals (7.1), Non-halogenated substances (7.3) and Plasticizers (7.4) in TCO Certified Generation 9.



镇江奇美化工有限公司

Zhenjiang CHIMEI Chemical Co., Ltd.

上述声明为基于本公司截至本声明书生效日止所知, 且涵盖于本声明书有效期内由本公司所直接供应的本产品, 本公司于本声明书, 未为任何明示或暗示的保证, 亦不承担与使用上述信息相关的任何责任。尽管有上述规定, 有下列任一情况时, 本公司均不对因此所产生之任何损害承担赔偿责任: (i) 本产品包含或采用客户提供或委托的材料和/或零件; (ii) 产品组合中包含非本公司提供或授权的材料; (iii) 本产品因客户进行或指示而为之任何修改; (iv) 本公司遵守客户提供的规格、说明和/或设计者; (v) 客户造成的任何反垄断、不公平竞争和/或其他非法行为; (vi) 因客户过失或其他非可完全且直接归责于本公司的任何缺陷、侵权、违约和/或违法行为, 除了于本声明书中所述及之条款外, 本公司在任何情况下均不负诸如因购买、装运、卸除、搬运或产品使用上之损害所致之惩罚性赔偿或其他特别赔偿责任(包括利润之损失部分), 如因本产品不符合本声明书所规定之限值标准, 而造成客户的损失及风险, 本公司无须对超过已从客户收取之瑕疵产品价格部分负责损害赔偿。

The above statement is based on our current level of knowledge and covers the Products directly supplied by CHIMEI during the validity period. CHIMEI makes no warranties, whether express or implied, and assumes no liability in connection with any use of above information. Notwithstanding the foregoing, CHIMEI shall in no event be held obligated or liable for any claims due to or arising from (i) any customer provided, consigned, materials and/or parts, which are incorporated or adopted in the Products; (ii) any combination of the Products with material not provided or authorized by CHIMEI; (iii) any modifications to the Products which are made or directed by customer; (iv) CHIMEI's compliance with the specifications, instructions, and/or designs provided by customer; (v) any anti-trust, unfair competition and/or other unlawful actions effected by customer; or (vi) any defects, infringement, breach and/or violation which are arising out of customer's faults or otherwise not solely and directly attributable to CHIMEI. NOTWITHSTANDING ANY OTHER PROVISION HEREIN, IN NO EVENT WILL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, SPECIAL, EXEMPLARY, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES (INCLUDING LOST PROFITS) OF ANY NATURE WHATSOEVER WHETHER ARISING OUT OF THE PURCHASE, SHIPMENT, UNLOADING, HANDLING OR USE OF ANY PRODUCT OR OTHERWISE, NOR SHALL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY DAMAGES IN EXCESS OF THE PAYMENT RECEIVED FROM CUSTOMER FOR THE AFFECTED PRODUCTS IN CASE ANY RELEVANT CLAIM HAS BEEN MADE.

V.1 (22300431)

## 附件一 Appendix I

1. Halogen (Br, I) and its compounds 卤素 ( Br, I ) 及其化合物	25. 2-(2'-Hydroxy-3',5'-di-tert-butylphenyl)benzotriazole 2- ( 2'-羟基-3' , 5'-二叔丁基苯基 ) 苯并三唑
2. Halogen (Cl) 卤素 ( Cl )	26. Formaldehyde 甲醛
3. PBDEs (Polybrominated Diphenyl Ethers) 多溴联苯醚	27. Dimethylfumarate (DMF) 富马酸二甲酯 ( DMF )
4. PBBs (Polybrominated Biphenyls) 多溴联苯	28. Triclosan 三氯羟基二苯醚
5. Ozone Depleting Chemicals (CFCs & HCFCs) 消耗臭氧层的化学物质(氟氯碳化物和氟氯烃)	29. Nickel 镍
6. Chlorinated Paraffin (C10-C13) 氯化石蜡 ( C10-C13 )	30. PAHs (Polycyclic Aromatic Hydrocarbons) 多环芳烃 ( PAHs )
7. Polyvinyl Chloride (PVC) 聚氯乙烯 ( PVC )	31. Radioactive Substances 放射性物质
8. Mercury (Hg) and its compound 汞 ( Hg ) 及其化合物	32. Natural Latex 天然乳胶
9. Lead (Pb) and its compounds 铅 ( Pb ) 及其化合物	33. Dioxins and furans 二噁英和呋喃类
10. Cadmium (Cd) and its compounds 镉 ( Cd ) 及其化合物	34. Primary aromatic amines (PAA) 初级芳香胺(PAA)
11. Chromium (Cr) and its compounds 铬 ( Cr ) 及其化合物	35. Perchlorate 高氯酸盐
12. Arsenic (As) and its compounds	36. Hexachlorobenzene 六氯代苯
	37. Mirex 灭蚊灵

上述声明为基于本公司截至本声明书生效日止所知，且涵盖于本声明书有效期内由本公司所直接供应的本产品。本公司于本声明书，未为任何明示或暗示的保证，亦不承担与使用上述信息相关的任何责任。尽管有上述规定，有下列任一情况时，本公司均不对因此所产生之任何损害赔偿责任：(i) 本产品包含或采用客户提供或委托的材料和/或零件；(ii) 产品组合中包含非本公司提供或授权的材料；(iii) 本产品因客户进行或指示而为之任何修改；(iv) 本公司遵守客户提供的规格、说明和/或设计者；(v) 客户造成的任何反垄断、不公平竞争和/或其他非法行为；(vi) 因客户过失或其他非可完全且直接归责于本公司的任何缺陷、侵权、违约和/或违法行为。除了于本声明书所述及之条款外，本公司在任何情况下均不负诸如因购买、装运、卸除、搬运或产品使用上之损害所致之惩罚性赔偿或其他特别赔偿责任（包括利润之损失部分），如因本产品不符合本声明书所规定之限值标准，而造成客户的损失及风险，本公司无须对超过已从客户收取之瑕疵产品价金部分负责损害赔偿。

The above statement is based on our current level of knowledge and covers the Products directly supplied by CHIMEI during the validity period. CHIMEI makes no warranties, whether express or implied, and assumes no liability in connection with any use of above information. Notwithstanding the foregoing, CHIMEI shall in no event be held obligated or liable for any claims due to or arising from (i) any customer provided, consigned, materials and/or parts, which are incorporated or adopted in the Products; (ii) any combination of the Products with material not provided or authorized by CHIMEI; (iii) any modifications to the Products which are made or directed by customer; (iv) CHIMEI's compliance with the specifications, instructions, and/or designs provided by customer; (v) any anti-trust, unfair competition and/or other unlawful actions effected by customer; or (vi) any defects, infringement, breach and/or violation which are arising out of customer's faults or otherwise not solely and directly attributable to CHIMEI. NOTWITHSTANDING ANY OTHER PROVISION HEREIN, IN NO EVENT WILL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, SPECIAL, EXEMPLARY, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES (INCLUDING LOST PROFITS) OF ANY NATURE WHATSOEVER WHETHER ARISING OUT OF THE PURCHASE, SHIPMENT, UNLOADING, HANDLING OR USE OF ANY PRODUCT OR OTHERWISE, NOR SHALL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY DAMAGES IN EXCESS OF THE PAYMENT RECEIVED FROM CUSTOMER FOR THE AFFECTED PRODUCTS IN CASE ANY RELEVANT CLAIM HAS BEEN MADE.

砷 (As) 及其化合物	38. 4-Aminoazobenzene 4-氨基偶氮苯
13. Antimony (Sb) and its compounds 锑 (Sb) 及其化合物	39. Benzene 苯
14. Selenium (Se) and its compounds 硒 (Se) 及其化合物	40. Benzenamine, N-phenyl-, Reaction Products with Styrene and 2,4,4-Trimethylpentene (BNST) 二苯胺与苯乙烯和 2,4,4-三甲基戊烯的反应产物(BNST)
15. Barium (Ba) and its compounds 钡 (Ba) 及其化合物	41. Polyamide 聚酰胺
16. Beryllium (Be) and its compounds 铍 (Be) 及其化合物	42. PVDC (polyvinylidene chloride) PVDC (聚偏二氯乙烯)
17. Bismuth (Bi) and its compounds 铋 (Bi) 及其化合物	43. ESBO (Expoxidized soybean oil) 环氧大豆油
18. Organic tin compounds (TBT, TPT, DOT, DBT...etc) 有机锡化合物 (TBT、TPT、DOT、DBT...等)	44. Formamide 甲酰胺
19. Polychlorinated Biphenyls (PCBs) and Terphenyls (PCTs) and Naphtalenes (PCNs) 多氯联苯 (PCB) 和三联苯 (PCTs) 和萘烯 (PCNs)	45. Hexabromocyclododecane (HBCDD) 六溴环十二烷(HBCDD)
20. Poly naphthalenes 聚萘	46. Red phosphorus 红磷
21. Azo colorants (according to REACH-ANNEX-XVII-APPENDIX 8) 偶氮着色剂 (根据 REACH-ANNEX-XVII-APPENDIX 8)	47. Aniline · formaldehyde polycondensate 苯胺 · 甲醛缩聚物
22. Asbestos 石棉	48. 4,4'-Sulfonyldiphenol (BPS) 双酚 S;4,4'-二羟基二苯砜
	49. Cobalt 钴
	50. PIP (3:1) (phenol, isopropylated phosphate 3:1) 异丙基苯酚磷酸盐 (PIP)(3:1)
	51. DecaBDE (decabromodiphenyl ether) 十溴二苯醚

上述声明为基于本公司截至本声明书生效日止所知，且涵盖于本声明书有效期内由本公司所直接供应的本产品。本公司于本声明书，未为任何明示或暗示的保证，亦不承担与使用上述信息相关的任何责任。尽管有上述规定，有下列任一情况时，本公司均不对因此所产生之任何损害承担赔偿责任：(i) 本产品包含或采用客户提供或委托的材料和/或零件；(ii) 产品组合中包含非本公司提供或授权的材料；(iii) 本产品因客户进行或指示而为之任何修改；(iv) 本公司遵守客户提供的规格、说明和/或设计者；(v) 客户造成的任何反垄断、不公平竞争和/或其他非法行为；(vi) 因客户过失或其他非可完全且直接归责于本公司的任何缺陷、侵权、违约和/或违法行为，除了于本声明书中所述及之条款外，本公司在任何情况下均不负诸如因购买、装运、卸除、搬运或产品使用上之损害所致之惩罚性赔偿或其他特别赔偿责任（包括利润之损失部分），如因本产品不符合本声明书所规定之限值标准，而造成客户的损失及风险，本公司无须对超过已从客户收取之瑕疵产品价金部分负责损害赔偿。

The above statement is based on our current level of knowledge and covers the Products directly supplied by CHIMEI during the validity period. CHIMEI makes no warranties, whether express or implied, and assumes no liability in connection with any use of above information. Notwithstanding the foregoing, CHIMEI shall in no event be held obligated or liable for any claims due to or arising from (i) any customer provided, consigned, materials and/or parts, which are incorporated or adopted in the Products; (ii) any combination of the Products with material not provided or authorized by CHIMEI; (iii) any modifications to the Products which are made or directed by customer; (iv) CHIMEI's compliance with the specifications, instructions, and/or designs provided by customer; (v) any anti-trust, unfair competition and/or other unlawful actions effected by customer; or (vi) any defects, infringement, breach and/or violation which are arising out of customer's faults or otherwise not solely and directly attributable to CHIMEI. NOTWITHSTANDING ANY OTHER PROVISION HEREIN, IN NO EVENT WILL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, SPECIAL, EXEMPLARY, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES (INCLUDING LOST PROFITS) OF ANY NATURE WHATSOEVER WHETHER ARISING OUT OF THE PURCHASE, SHIPMENT, UNLOADING, HANDLING OR USE OF ANY PRODUCT OR OTHERWISE, NOR SHALL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY DAMAGES IN EXCESS OF THE PAYMENT RECEIVED FROM CUSTOMER FOR THE AFFECTED PRODUCTS IN CASE ANY RELEVANT CLAIM HAS BEEN MADE.

<p>23. Phthalates 邻苯二甲酸盐</p>	<p>52. 2,4,6-TTBP (2,4,6-Tris(tert-butyl)phenol) 2,4,6-三(叔丁基)苯酚 (TTBP)</p>
<p>24. APEO: Including Alkylphenol(AP), Octylphenol(OP), Nonylphenol(NP), Octylphenol ethoxylates(OPE), Nonylphenol ethoxylates(NPE) APEO: 包括烷基酚 (AP)、辛基酚 (OP)、壬基酚 (NP)、辛基酚聚氧乙烯醚 (OPE)、壬基酚聚氧乙烯醚 (NPE)</p>	<p>53. HCBD (hexachlorobutadiene) 六氯丁二烯 (HCBD)</p> <p>54. PCTP (pentachlorothiophenol) 五氯硫酚 (PCTP)</p> <p>55. Perfluorooctanoic acid(PFOA), Perfluorooctane sulfonate(PFOS) 全氟辛酸 (PFOA) 全氟辛烷磺酸 (PFOS)</p>

上述声明为基于本公司截至本声明书生效日止所知，且涵盖于本声明书有效期内由本公司所直接供应的本产品。本公司于本声明书，未为任何明示或暗示的保证，亦不承担与使用上述信息相关的任何责任。尽管有上述规定，有下列任一情况时，本公司均不对因此所产生之任何损害赔偿责任：(i) 本产品包含或采用客户提供或委托的材料和/或零件；(ii) 产品组合中包含非本公司提供或授权的材料；(iii) 本产品因客户进行或指示而为之任何修改；(iv) 本公司遵守客户提供的规格、说明和/或设计者；(v) 客户造成的任何反垄、不公平竞争和/或其他非法行为；(vi) 因客户过失或其他非可完全且直接归责于本公司的任何缺陷、侵权、违约和/或违法行为。除了于本声明书所述及之条款外，本公司在任何情况下均不负诸如因购买、装运、卸除、搬运或产品使用上之损害所致之惩罚性赔偿或其他特别赔偿责任（包括利润之损失部分）。如因本产品不符合本声明书所规定之限值标准，而造成客户的损失及风险，本公司无须对超过已从客户收取之瑕疵产品价金部分负责损害赔偿。

The above statement is based on our current level of knowledge and covers the Products directly supplied by CHIMEI during the validity period. CHIMEI makes no warranties, whether express or implied, and assumes no liability in connection with any use of above information. Notwithstanding the foregoing, CHIMEI shall in no event be held obligated or liable for any claims due to or arising from (i) any customer provided, consigned, materials and/or parts, which are incorporated or adopted in the Products; (ii) any combination of the Products with material not provided or authorized by CHIMEI; (iii) any modifications to the Products which are made or directed by customer; (iv) CHIMEI's compliance with the specifications, instructions, and/or designs provided by customer; (v) any anti-trust, unfair competition and/or other unlawful actions effected by customer; or (vi) any defects, infringement, breach and/or violation which are arising out of customer's faults or otherwise not solely and directly attributable to CHIMEI. NOTWITHSTANDING ANY OTHER PROVISION HEREIN, IN NO EVENT WILL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, SPECIAL, EXEMPLARY, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES (INCLUDING LOST PROFITS) OF ANY NATURE WHATSOEVER WHETHER ARISING OUT OF THE PURCHASE, SHIPMENT, UNLOADING, HANDLING OR USE OF ANY PRODUCT OR OTHERWISE, NOR SHALL CHIMEI BE LIABLE FOR ANY DAMAGES IN EXCESS OF THE PAYMENT RECEIVED FROM CUSTOMER FOR THE AFFECTED PRODUCTS IN CASE ANY RELEVANT CLAIM HAS BEEN MADE.

V.1 (22300431)